

No. 41110

November 7, 2024

Le 7 novembre 2024

BETWEEN:

Chief of the Edmonton Police Service

Applicant

- and -

John McKee and His Majesty the King in
Right of the Attorney General of Canada

Respondents

- and -

Detective Jared Ruecker and Edmonton
Police Association

Interveners

JUDGMENT

The motion to file a lengthy memorandum of argument is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of King's Bench of Alberta, Number 220983100Q1, 2023 ABKB 698, dated December 8, 2023, is granted with costs to the respondent John McKee in any event of the cause. The intervener Detective Jared

ENTRE :

Chief of the Edmonton Police Service

Demandeur

- et -

John McKee et Sa Majesté le Roi du chef
du procureur général du Canada

Intimés

- et -

Detective Jared Ruecker et Edmonton
Police Association

Intervenants

JUGEMENT

La requête pour déposer un mémoire volumineux est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour du banc du Roi de l'Alberta, numéro 220983100Q1, 2023 ABKB 698, daté du 8 décembre 2023, est accueillie avec dépens en faveur de l'intimé John McKee quelle que soit l'issue de l'appel. L'intervenant

Ruecker is permitted to make a statement in his submissions with respect to the outcome of the appeal.

Detective Jared Ruecker est autorisé à inclure dans ses arguments un énoncé quant à l'issue de l'appel.

Moreau J. took no part in the judgment.

La juge Moreau n'a pas participé au jugement.

C.J.C.
J.C.C.